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ZÁPISNICA  ZO  ZASADNUTIA OZ STRÁŽA č. 2/2011 
konaného dňa 11.02.2011 V Stráži 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 1. Otvorenie 
  2. Voľba zapisovateľa, navrhovateľov, overovateľov uznesenia 
  3. MŠ – voľba členov Rady školy 
  4. Správa z auditu za rok 2009 

5. Účtovná závierka za 4.Q 2010  
  6. Voľba komisií 
  7. Inventúra majetku za jednotlivé úseky 
  8. Rôzne 
                       9. Diskusia 
                      10. Návrh uznesenia a záver  
 
l.Otvorenie  
 
Pán starosta privítal prítomných a otvoril zasadnutie OZ. Predniesol návrh programu, ktorý 
bol jednohlasne schválený. 
 
2. Voľba zapisovateľa, navrhovateľov a overovateľov uznesenia  
 
Za zapisovateľku bola zvolená  Jana Podhorská 
Za navrhovateľov boli zvolení:  Mgr. Anna Trnková, Peter Kolenčin 
Za overovateľov boli zvolení:    Pavol Bačinský, Peter Bugáň 
 
Hlasovanie:  ZA: 7   PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
ZA: Emília Mackovčinová  
 Mgr. Anna Trnková 
 Pavol Bačinský 

Kamil Babiš 
 Peter Bugáň 
 Juraj Kubala 
 Kolenčin Peter 
 
 
3. MŠ – voľba členov Rady školy 
 
Pán starosta dal slovo pani PaedDr. Surovcovej, aby povedala pár slov ohľadom školského 
zákona pánom poslancom. Pani Dr. Surovcová poďakovala za slovo: MŠ Stráža je materská 
škola s celodenným vzdelávaním. Musia byť v nej dvaja pedagógovia. Maximálny príspevok 
rodiča na MŠ je 12,69 € mesačne. Príspevok za MŠ neplatí predškolské dieťa ani deti v HN. 
Starosta môže odpustiť príspevok ak je dieťa choré 30 dní. MŠ Stráža má kapacitu max. 21 
detí. Prevádzka v MŠ môže byť od 06.00 hod do 18.00 hod. Počas letných prázdnin musí byť 
MŠ 3 týždne zatvorená. O prijatí dieťaťa do MŠ rozhoduje riaditeľ školy, dieťa sa prijíma 
v septembri alebo aj kedykoľvek počas roka. Môže sa prijať aj dieťa do 2 rokov ak to 
dovoľujú podmienky. Výnimka do septembra sa môžu prijať tri deti navyše, t.j. 24 detí. Musia 
sa prijať 5 ročné deti, deti, ktoré majú odloženú dochádzku. Krúžky majú byť 
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v poobedňajších hodinách. MŠ riadi riaditeľ školy, pracovno-právne vzťahy, platové dekréty 
riadi personálny pracovník -  väčšinou referentky na OcÚ. Na vychádzku s deťmi musia 
chodiť 2 pedagogické pracovníčky. Pri prijímaní detí do MŠ sa nezohľadňuje, či deti bývajú 
v obci. VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy na 
kalendárny rok 2011 sa má prijať do konca januára, ale 10 obcí v činnosti Krajského 
školského úradu so sídlom v Belej prijímajú VZN aj neskôr. Vedúca ŠJ prijíma len fin. 
prostriedky za potraviny od rodičov, režijné náklady musí platiť zriaďovateľ, nie rodič.  
Pani Mgr. Trnková sa pýtala či normatív detí do 2 rokov je vyšší. Pani Dr. Surovcová jej 
odpovedala, že tento normatív sa týka len detí narodených od 1-15.septembra. 
Pán Kubala a pani Mgr. Trnková navrhli počkať kým prídu prihlášky do MŠ. Boli by za to, 
aby sa naplnila kapacita. Tým pádom by sme dostali viac financií. Sl. Podhorská sa opýtala, 
ako to bude s režijnými nákladmi. Pri dvoch deťoch, ktoré tu nemajú trvalý pobyt, sa budú 
platiť RN približne vo výške 640 €.  Zodpovednosť za platbu RN za deti, kt. nemajú nemajú 
trvalý pobyt v obci Stráža bude niesť starosta obce a to tým, že podpíše, že súhlasí s úhradou 
faktúry. Pani Mackovčinová a sl. Podhorská boli tiež toho názoru, že by bolo vhodné aby sa 
k 1. septembru 2011 naplnila kapacita školky ak to pomôže k získaniu väčšieho obnosu 
financií.  Do Rady školy navrhol pán starosta pani Mgr. Trnkovú a pána Petra Bugáňa. Na to 
pán Juraj Kubala reagoval, že by bolo vhodné nechať  tam pani Mackovčinovú, keďže má 
skúsenosti a svoju funkciu členky Rady školy vykonáva dobre a za druhú členku navrhol pani 
Mgr. Trnkovú. Pani Ing. Hazdová povedala, že súhlasí, keďže je kontrolórkou obce má veľa 
povinností a bude rada, keď ju nahradí niekto iný.  
 
Pán starosta dal hlasovať o odvolaní z Rady školy pani Ing. Valériu Hazdovú. 
Hlasovanie:    ZA:6   PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 1 
ZA:  Emília Mackovčinová ZDRŽALI SA: Kamil Babiš  
 Mgr. Anna Trnková 
 Pavol Bačinský 
 Peter Bugáň 
 Juraj Kubala 
 Kolenčin Peter 
 
Taktiež dal hlasovať o chválení členov do RŠ: Mgr. Trnková Anna a pani Mackovčinová 
Emília. 
Hlasovanie:  ZA: 7   PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
ZA: Emília Mackovčinová  
 Mgr. Anna Trnková 
 Pavol Bačinský 

Kamil Babiš 
 Peter Bugáň 
 Juraj Kubala 
 Kolenčin Peter 
 
Vzápätí sa hlasovalo aj o VZN č. 1/2011 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 
materskej školy na kalendárny rok 2011. 
Hlasovanie:  ZA: 7   PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
ZA: Emília Mackovčinová  
 Mgr. Anna Trnková 
 Pavol Bačinský 

Kamil Babiš 
 Peter Bugáň 
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 Juraj Kubala 
 Kolenčin Peter 
 
 
 
4. Správu audítora z overenia riadnej účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2009 obcou 
Stráža. 
 
Slečna Podhorská prečítala pánom poslancom správu nezávislého audítora Ing. Jozefa 
Majchráka z overenia riadnej účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2009 obcou Stráža.  Podľa 
jeho názoru, priložená účtovná závierka poskytuje pravdivý a objektívny pohľad na finančnú 
situáciu obce Stráža k 31.12.2009, na výsledky jej rozpočtového hospodárenia a peňažné toky 
za rok končiaci k danému dátumu v súlade so Zákonom o účtovníctve. 
 
5. Účtovná závierka za 4.Q 2010 
 
Ekonómka obce Jana Podhorská predniesla pánom poslancom Finančnú správu o hospodárení 
MŠ v Stráži za rok 2010 a Finančnú správu o hospodárení obce Stráža. Dala im k nahliadnutiu 
koncoročné výkazy FIN 1-04, FIN 2-04, FIN 7-04, ktoré boli odoslané na MF SR 
prostredníctvom daňového úradu. 
 
Finančná správa o hospodárení MŠ v Stráži za rok 2010 obsahovala nasledovné informácie: 
Poskytnuté prostriedky zo ŠR na MŠ Stráža na rok 2010 boli vo výške 28 776 €. 
Poskytnuté dotácie z KŠÚ na predškolskú činnosť boli vo výške 964 €. 
Mesačný poplatok rodičov za MŠ bol vo výške 1 244 €. 
Skutočné výdavky na MŠ Stráža boli vo výške 41 822 €. 
Dofinancovanie rozdielu z rozpočtu obce bolo vo výške 10 838 €. 
(41 822 – 28 776 – 964 – 1 244 = 10 838 €) 
 
Finančná správa o hospodárení obce Stráža za rok 2010 obsahovala rozbor jednotlivých 
bežných, kapitálových príjmov a finančných operácií. Taktiež výdavky bežné, kapitálové a 
finančné operácie. Sl. Podhorská informovala aj o stave finančných prostriedkov na konci 
účtovného obdobia k 31.12.2010 . Zostatok fin. prostriedkov bol vo výške 14 147,30 €.  
Záväzky voči dodávateľom, zamestnancom, sociálnej poisťovni a zdravotnými poisťovňami 
boli k 31.12.2010 vyrovnané. Pohľadávky voči daňovníkom boli vo výške 2050 € a to za daň 
z nehnuteľností a daň za komunálny odpad. Celkový rozpočet obce Stráža nebol schodkový. 
 
Pán Kubla povedal, že by si chcel spomínanú správu o fin. hospodárení obce za rok 2010 
doma. Sl. Podhorská povedala, že Poznámky k 31.12.2010 pripraví do 31.3.2011, Výročnú 
správu a Záverečný účet prednesie do 30.06.2011, ale keďže má štátnice tak by to chcela 
spraviť do dvoch mesiacov. 
 
Obe finančné správy sú prílohou k uzneseniu č. 2/2010. 
 
 
6. Voľba komisií 
 
Pani Guothová sa opýtala pána starostu či má nachystanú žiadosť pána P. Kubalu o schválenie 
podnikateľskej činnosti. Pán starosta povedal, že ide to je žiadosť o dostavbu dielne, že 
momentálne ju má doma, pretože túto žiadosť podal pán Kubala na Krajský stavebný úrad. 
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Pani Guothová sa opýtala pána starostu, prečo jej nepovedal, aby nachystala materiály k tejto 
žiadosti keďže máme nových pánov poslancov, aby boli oboznámení so všetkými 
skutočnostiami. Zároveň požiadala pánov poslancov o ohliadku dielne pána P. Kubalu. 
Následne sa ospravedlnila, že musí odísť, pretože je chorá a už dva týždne sa lieči. 
 
Pán starosta povedal pánom poslancom, aby si zvolili predsedov jednotlivých komisií. Za 
predsedníčku Komisie pre soc. veci a ochranu verejného poriadku bola zvolená pani 
Mackovčinová a pán Babiš Kamil jej navrhol, že jej bude pomáhať s touto komisiou.  Za 
predsedu Stavebnej komisie bol zvolený pán Juraj Kubala, za predsedu Komisie životného 
prostredia bol zvolený Pavol Bačinský, predsedom Športovej komisie  sa stal Peter Bugáň. 
Pán starosta navrhol, aby ostatní členovia komisií boli zvolení z radov poslancov. Okrem 
športovej komisie, kde odporúča ako člena pána Michala Radočaniho, pretože sa venuje 
športovej činnosti  a činnosti s deťmi a mládežou. 
 
7. Inventúra majetku za jednotlivé úseky 
 
Pani Ing. Hazdová informovala o výsledku inventarizácie, podotkla, že inventarizácia nie je 
kompletná z dôvodu nedostatku času. Navrhuje vyradiť niektoré druhy majetku. Opýtala sa 
pána Babiša  kde je nachádza plechový sklad, pretože inventarizačná komisia ho nenašla. Pán 
Babiš jej predložil nájomnú zmluvu a ospravedlnil sa, že doteraz ju zabudol preložiť. Pani 
Hazdová povedala, že chýba veľa vecí ako napríklad krovinorez, vŕtačka. Pán Babiš povedal, 
že sa to všetko stratilo pri rekonštrukcii kultúrneho domu. Buď to zmizlo na RD kde boli veci 
z KD uložené alebo to zobrali robotníci čo rekonštruovali KD.  Pán Kubala povedal, že nemá 
zmysel pokračovať v správe o inventúre, keď veľa vecí chýba. Na nasledujúcom zasadnutí 
OZ treba predniesť kompletnú správu. Pani Ing. Hazdová informovala pánov poslancov aj 
o poľných kuchyniach. Ekonómka obce Jana Podhorská zaúčtovala hodnoty poľných kuchýň 
v sume ako bola uvedená na darovacej zmluve, pán Babiš síce doniesol znalecký posudok  
poľnej kuchyne Kuchyňa poľná automobil POKA 3/1 (SEMaI-44-34/2009), ale nebol 
podpísaný. Takže ho nebrala na vedomie. Taktiež táto poľná kuchyňa POKA 3/1 (SEMaI-44-
34/2009) chýba v požiarnej zbrojnici, chýba aj poľná kuchyňa PK-50 (SEMaI-44-34/2009), 
ktorá je zapožičaná do obce Krasňany. Pán Babiš predložil nájomnú zmluvu uzatvorenú 
s obcou Krasňany. OZ sa rozhodlo, že poľnými kuchyňami sa bude zaoberať na nasledujúcom 
zasadnutí.  Pán Babiš sa zaväzuje, že pripraví všetky materiály potrebné k fyzickej a 
dokladovej inventarizácií majetku.  
 
8. Rôzne 
 
Pán starosta požiadal pánov poslancov, aby schválili prihlášku obce do Združenia miest a obcí 
Slovenska. Obec Stráža je členom tohto združenia, ale keďže sa menil štatutár je potrebné 
poslať novú prihlášku. 
Hlasovanie:  ZA: 7   PROTI: 0  ZDRŽALI SA : 0 
ZA: Emília Mackovčinová  
 Mgr. Anna Trnková 
 Pavol Bačinský 

Kamil Babiš 
 Peter Bugáň 
 Juraj Kubala 
 Kolenčin Peter 
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Pán starosta informoval pánov poslancov o žiadosti pani Zdenky Jankovskej o odpustení 
poplatku za MŠ za ich dieťa za mesiace 12/2010, 2/2011,3/2011 z toho dôvodu, že pán 
Jankovský utrpel úraz s dlhodobou práceneschopnosťou a jeho manželka je nezamestnaná. 
Dostali sa teda do finančných problémov. 
Hlasovanie:  ZA: 7   PROTI: 0  ZDRŽALI SA : 0 
ZA: Emília Mackovčinová  
 Mgr. Anna Trnková 
 Pavol Bačinský 

Kamil Babiš 
 Peter Bugáň 
 Juraj Kubala 
 Kolenčin Peter 
 
 
Pán starosta informoval pánov poslancov o aktivitách vyvíjaných ohľadom rekonštrukcie 
mostu prípadne novej výstavby mostu.  Ukázal pánom poslancom posudok o technickom 
stave mostu. Požiadal pánov poslancov o povolenie na pokračovanie v expertízach 
a aktivitách týkajúce sa mostu.  
Hlasovanie:  ZA: 7   PROTI: 0  ZDRŽALI SA : 0 
ZA: Emília Mackovčinová  
 Mgr. Anna Trnková 
 Pavol Bačinský 

Kamil Babiš 
 Peter Bugáň 
 Juraj Kubala 
 Kolenčin Peter 
 
Pán starosta požiadal pánov poslancov, aby mu schválili sumu fin. prostriedkov s ktorými 
môže narábať. Pán Kubala dal návrh 500 €, pán Babiš povedal, že to je dosť málo, tak sa páni 
poslanci navrhli sumu 1 500 €. 
Hlasovanie:  ZA: 7   PROTI: 0  ZDRŽALI SA : 0 
ZA: Emília Mackovčinová  
 Mgr. Anna Trnková 
 Pavol Bačinský 

Kamil Babiš 
 Peter Bugáň 
 Juraj Kubala 
 Kolenčin Peter 
 
Pán starosta informoval pánov poslancom o projekte rekonštrukcia komunikácii, ktorú začal 
ešte vybavovať pán Babiš. Vzhľadom na to, že MK Roveň nie je LV obce, musel sa 
rozhodnúť pre inú komunikáciu. Rozhodol sa pre Záhumnie a pre prípojné cesty k MK 
Roveň. Ukázal pánom poslancom pripravené projekty. Dal hlasovať pánom poslanom, že 
súhlasia so zmenou projektu rekonštrukcie MK Roveň na Záhumnie. 
Hlasovanie:  ZA: 7   PROTI: 0  ZDRŽALI SA : 0 
ZA: Emília Mackovčinová  
 Mgr. Anna Trnková 
 Pavol Bačinský 

Kamil Babiš 
 Peter Bugáň 
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 Juraj Kubala 
 Kolenčin Peter 
 
9. Diskusia 
 
Páni poslanci povedali pánovi starostovi, že je potrebné opraviť bezpečnostné zábradlie na 
moste. Taktiež mu dali za úlohu, aby sa skontaktoval s pánom Sedúchom, aby on opravil toto 
zábradlie, keďže ho porušil. 
 
 
10. Návrh uznesenia a záver 
 
Sl. Podhorská prečítala návrh uznesenia č. 2/2011. Páni poslanci ho jednohlasne schválili. Pán 
starosta poďakoval pánom poslancom za účasť  a ukončil zasadnutie.  
 
Zapísala: Jana Podhorská 
 
Schválil: Ján Poliak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


